

You are invited for A Cultural Self-Discovery Journey

誠摯邀請您來參加 KRC 2019 春季探索之旅退修會 遇見多元文化中的自己

This workshop of the retreat will help our multicultural team members discover and address how our Culture-based judging system affects the way we function as a team. Through interactive activities we revisit our childhood activities to learn how our cultural practices were formed in childhood and are maintained in our adult life. By comparing our present-day challenges with our childhood practices and examining our responses to cultural differences, we discover how our adult behaviors have been shaped by our past. We also learn how to apply biblical principles to our cultural conflicts. Reflective prayer and group exercises facilitate the learning process.

Speaker: Sheryl Takagi Silzer, PhD. is an International Intercultural Consultant with Wycliffe Bible Translators in San Jose, Costa Rica. She teaches as an adjunct at Talbot School of Theology in La Mirada, California, and Handong Global University Pohang, South Korea, and leads workshops in cultural self-discovery and multicultural team building.

在地球成為一個村落的時代,你很可能發現自己處在多元文化的團隊或環境中。你的判斷系統與他人的判斷系統如何交集?團隊功能會受到怎樣的影響?聖經原則還適用嗎?你如何在這樣的團隊中自我突破與更新? 「遇到多元文化中的自己」互動性工作坊,將為你提供答案,在時代的挑戰中與時俱進。

我們的講員 Sheryl Takagi Silzer 為資深多元跨文化宣教顧問,具有豐富的經驗,曾參與威克里夫聖經翻譯協會及 SIL 國際機構在拉丁美洲、亞洲,及太平洋地區的服事,也在世界各地帶領多元文化團隊的文化自覺工作坊。

GOAL for the RETREAT:

本年度神國探索之旅退修會目標:

- To restore rest and enjoy fellowship 恢復 - 享受團契與休息
- 2. Explore clarify vision and mission for self and for KRC 探索 自我突破並更新個人以及神國的異象與使命
- 3. Revive and Refocus what should I do as well as what should KRC do for the future?

重新聚焦 - 我再來該做什麼?神國面對未來該做甚麼?

DATE: 日期: **5:00 PM Thursday through 2: 00 PM Sunday, April 4-7, 2019** 2019年4月4, 週四下午5:00以前報到 至4月7日週日下午2時

LOCATION:

Ambassador For Christ 賓州樂園鎮使者協會

地點

21 Ambassador Drive Paradise, PA 17562, USA

SPEAKER 講員:

Sheryl Takagi Silzer (please see the above for her bio)

FEES: 費用:

Registration \$50 payment due upon enrollment

註冊費\$50,報名時繳交

Room: \$90 for three-night lodging. (\$30 per night, based on double occupancy; triple occupancy and family room are available. All room rates are \$60/per room/ night.)

住宿費每人\$90 (基本兩人一房,一晚\$30,共三晚;三人或全家一房亦可;所有 房間皆\$60 一晚)

One Lunch: pay as you go - Please come to enjoy lunch at the local Amish Smorgasbord (Pennsylvania Dutch Family Style **Buffet Restaurants**)

請自備現金屆時自付一天的午餐外食 (一起到附近著名的 Amish 德式自助 餐廳用餐)

Breakfast & two lunches & Dinner are provided with no additional charge, offering welcome.

早餐,兩頓午餐與晚餐由神國在會場供應,自由奉獻。

REGISTRATION:

報名註冊:

EMAIL to Dr. & Mrs. Kam & Hui Leung (梁淦洪弟兄、徐惠媛姊

妹)

kamhleung@aol.com

or go to website e-krc.org for online registration (網上報名 ekrc.org)

A confirmation will be sent upon your registration.

Please call Kam/Fay for questions: (詢問電話) 1-301-515-0124

早餐

Thursday, April 4, 2019 2019, 四月四日, 周四

3:30 - 5:00 PM Check In 報到 5:30 - 7:00 PM Dinner 晩餐

7:00 - 8:30 Opening Meeting, Fellowship, Sharing 開會禮拜,交誼分享

2019, 四月五日,周五 Friday, April 5, 2019

8:00 敬拜與聚焦 Devotion 9:00 - 9:30**WORKSHOP I** 第一堂 9:30 - 12:00 12:00 - 2:00 PM **Lunch at Amish Smorgasbord** 午餐

Workshop II 第二堂 2:00 - 4:00 PM 休息 **Break** 4:00 - 4:30 PM

Breakfast

小組討論與分享 **Group Discussion & Sharing** 4:30 - 6:00 PM

Dinner 晩餐 6:00 - 7:00 PM **Free Time** 自由時間 7:00 - 9:00 PM

2019, 四月六日, 周六 Saturday, April 6, 2019

早餐 **Breakfast** 8:00 **Worship & Devotion** 敬拜與聚焦 9:00 - 9:30 **WORKSHOP III** 第三堂 9:30 - 12:00

午餐 12:00 - 1:00 Lunch 1:30 - 4:00 PM Workshop IV 第四堂

4:00 – 4:30 PM	Break	休息
4:30 - 6:00 PM	Group Discussion & Sharing	」 小組討論與分享
6:00 - 7:00 PM	Dinner	晚餐
7:00 – 8:00 PM	Group Report	小組報告
Sunday, April 7, 2019	2019, 四月七日, 主日	
8:00	Breakfast	早餐
9:00 - 10:30	Sunday Worship	主日敬拜
10:30 - 12:00	Conclusion & Summary	總結

午餐與見證分享

下次見

Lunch & Sharing

Farewell – See You Soon

12:00 - 2:00 PM